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Närvarande: Ulrika Leray, Britt-Marie Carlsson, Louise Hellman, Tommy Werlefors, 
Marie Jauhiainen, Fredrik Hjert, Kent Eriksson Pripp

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2010-01-14

§ 1 Mötet öppnas
Ordförande Ulrika Leray hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
Dagordningen godkändes.

§ 3 Protokolljusterare
Marie Jauhiainen valdes att justera protokollet tillsammans med ordförande.

§ 4 Föregående protokoll
Genomgång av protokoll 9/2009. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§ 5 Inkomna skrivelser
Inga skrivelser har inkommit till styrelsen.

§ 6 Aktivitetslistan
Genomgång av aktivitetslistan gjordes. 
Styrelsen beslutade att undersöka om extern hjälp för att påbörja arbetet med systematiskt 
brandskyddsarbete. 

§ 7 Ekonomi
Genomgång och redovisning av SFF:s ekonomi gjordes av kassören. Arbetet med förbrukning 
och kostnader fördelat per hushåll har påbörjats. Tyvärr stämmer inte en del avläsningar. Marie 
kontaktar resp kvartersombud för kontroll. Styrelsen beslutade att återinföra ytterligare en 
avläsning per år av kallvatten. Denna avläsning kommer att göras månadsskiftet maj/juni.

§ 8 Övriga frågor
Årsmötet; 
Söndagen den 25 april 2010.
Motioner skall vara styrelsen tillhanda senast 28 februari 2010. Motionerna lämnas till 
sekreteraren (Hjortronvägen 66) – märk kuvertet motion till årsmötet.
Ulrika kontaktar valberedningen.
Information på hemsidan ang årsmötet.

§ 9 Nästa möte
Torsdagen den 18 februari 2010 hos Marie.

§ 10 Mötet avslutas
Ulrika avslutade mötet och tackade förvisat intresse.

Vid protokollet Justeras

Britt-Marie Carlsson Ulrika Leray Marie Jauhiainen


